



Siying Huang

Shanghai

PRACTICE AREAS

- Private equity and venture capital
- Mergers and acquisitions

PROFESSIONAL EXPERIENCE

Ms. Huang has been practicing law since 2018. Prior to joining Han Kun in 2021, Ms. Huang practiced for nearly three years with Beijing Zhong Lun (Shanghai) Law Firm and interned with Fladgate LLP, A&L Goodbody, Beijing Dentons (Shanghai) Law Firm, and other large domestic and foreign law firms. Ms. Huang specializes in mergers and acquisitions, venture capital and private equity investment, foreign direct investment, and other matters, and has served clients including Tencent, 5 Yuan Capital, Bank of China Group, Kathrein Group, Sichuan Port and Aviation, Ping An International Financial Leasing, Lear Group, and EF Group.

EDUCATION

Ms. Huang received an LL.B degree and an LL.M degree in 2015 and 2018, respectively, from East China University of Political Science and Law. In 2017, she obtained an LL.M. degree from Queen Mary University of London.

QUALIFICATIONS

Member of the PRC Bar

WORKING LANGUAGES

Chinese, English



黄思颖

上海

业务领域

- 私募股权和风险投资
- 兼并和收购

工作经历

黄思颖律师从 2018 年起开始从事律师工作，在北京中伦（上海）律师事务所工作近三年，并曾在伦敦 Fladgate 律师事务所、爱尔兰 A&L Goodbody 律师事务所、北京大成（上海）律师事务所等国内外大型律所实习。黄律师从 2021 年起在汉坤律师事务所工作。黄律师专长于境内外兼收并购、创业投资及私募股权投资、外商直接投资等业务，曾服务的客户包括腾讯、五源资本、中银集团、凯士林集团、四川港航、平安国际融资租赁、李尔集团、英孚集团等。

教育背景

黄思颖律师于 2015 年获华东政法大学法学学士学位，后于 2018 年获得华东政法大学法学硕士学位，并赴英国就读于英国伦敦玛丽皇后大学法学院，并于 2017 年取获法学硕士学位。

执业资格

中华人民共和国律师执业资格证

工作语言

中文、英文